

横向并购初期固位策略销售服务网络结构优化

沈凤武, 徐寅峰

西安交通大学管理学院管理科学系 西安 710049

Sales Service Net Structure Optimization of Fixed Strategy for Horizontal Mergers

SHEN Feng-wu, XU Yin-feng

Dept. of Management Science, Management School, Xi'an Jiaotong University, Xi'an 710049, China

- [摘要](#)
- [参考文献](#)
- [相关文章](#)

Download: [PDF \(KB\)](#) [HTML \(KB\)](#) Export: [BibTeX](#) or [EndNote \(RIS\)](#) [Supporting Info](#)

摘要 本文着眼于当今世界企业经营领域的前沿,对企业横向并购初期的销售服务网络的集成优化进行了深入研究,本文基于固定位置策略建立了优化模型,给出了模型的求解算法与计算复杂性。同时,本文以合并后5个销售服务中心30个客户为背景,给出了算法的仿真计算结果。

关键词: [Voronoi图](#) [算法](#) [计算复杂性](#) [并购](#)

Abstract: From the fore-field of enterprises operation,an optimized model was established under fixed strategy about horizontal mergers,further the algorithm for the model and its complexity were given about integration and optimization of enterprises service net.In this paper,the corresponding simulation is given based on 5 supply points and 30 demand points.

收稿日期: 2003-01-10;

基金资助:国家自然科学基金会优秀创新研究群体基金资助项目(70121001)

引用本文:

沈凤武, 徐寅峰. 横向并购初期固位策略销售服务网络结构优化[J] 中国管理科学, 2003,V(5): 56-59

Service

[把本文推荐给朋友](#)
[加入我的书架](#)
[加入引用管理器](#)

[Email Alert](#)
[RSS](#)

作者相关文章

[沈凤武](#)
[徐寅峰](#)

没有本文参考文献

没有找到本文相关文章

